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Vragen raadsleden en commissie begroting 2018  

 
Nr Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
 Vragen informatiebijeenkomst 

BV/I 3 oktober 

  

1 Op bladzijde 37 lijkt in de tabel een 
fout te staan bij de regel “Lagere 
rentekosten rente kortlopende 
leningen “in de kolom 2019. 

M. van den Heuvel  De constatering is correct. Ook in de kolom 2019 had het bedrag € 
650.000,-- moeten zijn. De gecorrigeerde tabel is als bijlage 1 
bijgevoegd. 

2 Bij het overzicht prioriteiten zijn de 
afschrijvingstermijnen niet meer 
opgenomen. Graag inzicht in de 
gehanteerde termijnen. 

M. van den Heuvel  Voor de gehanteerde afschrijvingstermijnen wordt verwezen naar 
bijlage 2. 

3 Bij de bepaling van het 
weerstandsvermogen worden naast de 
algemene reserve alleen de reserve 
risicobuffer Grondbedrijf en de 
Bestemmingsreserve sociaal domein 
betrokken. Waarom niet meer 
reserves ? ( blz. 115 ) 

M. van den Heuvel Bij de bepaling van  het weerstandsvermogen zijn alleen de genoemde 
reserves betrokken omdat deze reserves specifiek zijn gevormd om 
risico’s bij respectievelijk het grondbedrijf en het sociaal domein op te 
vangen. Overige reserves hebben een andere specifiek bepaalde 
bestemming en kunnen daarom niet zonder gevolgen voor het doel 
waarvoor ze eigenlijk zijn ingesteld ingezet worden voor het afdekken 
van risico’ s . Om deze reden worden ze dan ook niet bij de bepaling 
van het weerstandsvermogen betrokken.  

4 Solvabiliteitsratio: ondergrens 30%? M. van den Heuvel De solvabiliteitsratio van de gemeente Weert is volgens de begroting 
2018 voor het jaar 2018 berekend op 32,04% en zit daarmee binnen 
de marge van 30% tot en met 80% die als normaal wordt beschouwd. 
In de tabel op bladzijde 117 is te zien dat er voor de 
meerjarenbegroting 2019-2021 een verbetering van dit percentage 
verwacht wordt op basis van de ontwikkeling van het eigen vermogen 
en het balanstotaal. Verdere verbetering van deze ratio kan door 
verdere versterking van de eigen vermogen positie. Het financiële 
beleid is erop gericht om een gezonde balans te vinden tussen 
enerzijds opbouw van eigen vermogen en anderzijds ook 
investeringen in de stad mogelijk maken.  

5 De aflossing van opgenomen kredieten 
neemt af van € 10,9 miljoen in 2018 
tot € 1,7 miljoen in 2035. Zijn er in de 
toekomst geen kredieten meer nodig? 
 
 
 
 
 

M. van den Heuvel Of er in de toekomst nieuwe geldleningen moeten worden afgesloten 
is afhankelijk van meerdere factoren. Onder andere de mate waarin 
het eigen vermogen versterkt kan worden en het investeringsvolume. 
Het beleid is erop gericht om zo min mogelijk geldleningen af te 
sluiten om daarmee de rentekosten zo beperkt mogelijk te houden. 
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Nr Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
6 Het eigen vermogen daalt van € 91 

miljoen naar € 87 miljoen. Wordt er 
meer uitgegeven dan de gemeente 
Weert heeft? 

M. van den Heuvel Voor de beantwoording van deze vraag moet er een onderscheid 
gemaakt worden in structurele lasten en baten en het inzetten van 
reserves voor uitgaven die als incidenteel kunnen worden aangemerkt.  
De meerjarenbegroting 2018-2021 laat een structureel overschot zien. 
Dit betekent dat alle jaarlijkse lasten kunnen worden gedekt door de 
jaarlijkse baten. Voor de jaarlijkse exploitatie geldt dus dat er niet 
meer wordt uitgegeven dan dat de gemeente heeft. 
Daarnaast wordt het eigen vermogen (met name de algemene 
reserve) ingezet om een aantal projecten die maximaal 3 jaar lopen te 
bekostigen. Verder wordt het eigen vermogen ingezet op basis van 
eerdere besluitvorming door de raad. Bijvoorbeeld de inzet van de 
reserve majeure projecten  in het kader van de financiering van onder 
andere het stadhuis. Het beschikbaar eigen vermogen wordt ingezet 
voor investeringen. 

7 Wat is het budgettair effect van de 
rente op kredieten als de rente de 
komende jaren stijgt? Wordt hier 
rekening mee gehouden? 

M. van den Heuvel Rentestijgingen hebben géén budgettair effect op de nu afgesloten 
langlopende geldleningen aangezien de rentepercentages vast zijn. 
Effecten ontstaan alleen als er in de komende jaren sprake is van 
(her)financiering waarvoor er  nieuwe leningen moeten worden 
afgesloten tegen de dan geldende rente op de kapitaalmarkt. Voor een 
overzicht van de afgesloten langlopende geldleningen wordt verwezen 
naar bijlage 3. 

 Vragen informatiebijeenkomst  

Ruimte 4 oktober 

  

8 Pagina 55: speelruimteplan en 
bomenbeheersplan: nagegaan wordt 
of de investeringsbedragen kunnen 
worden toegevoegd. 

M. van den Heuvel.  De bedragen die in de begroting staan voor speelvoorzieningen en het 
bomenbeheerplan bestaan uit onderhoudskosten en 
vervangingskosten die nodig zijn voor de uitvoering van beide 
plannen. Daarom is het moeilijk om de investeringsbedragen toe te 
voegen. 

9 Gemeentelijk Rioleringsplan: 
nagegaan wordt of de bedragen voor 
2019-2021 toegevoegd kunnen 
worden 

M. van den Heuvel.  De bedragen voor 2019-2021 kunnen worden toegevoegd in de tabel 
op pagina 56 van de begroting 2018. In het vastgestelde Gemeentelijk 
RioleringsPlan 2017-2021 zijn namelijk de volgende bedragen 
opgenomen: 
2019: € 2.768.000-, 
2020: € 2.705.000-, 
2021: € 2.683.000-, 
Zie ook bij nr. 17 en bijlage 4. 
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Nr Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
10 Raad schriftelijk informeren over wat 

baatbelasting inhoudt 
M. van den Heuvel De baatbelasting wordt door de gemeente geheven van de eigenaar 

van wie een onroerende zaak is gebaat door voorzieningen die tot 
stand zijn gebracht door of met medewerking van de gemeente. 
Deze belasting wordt concreet nog geheven voor de verharding 
Crixstraat en het bouwrijp maken Veldstraat op basis van het beleid 
van de voormalige gemeente Stramproy. 

 Vragen DUS 5 oktober 2017   
 Programma 1 Woonklimaat;   

 1.1. Woningbouwprogramma   
11 Stijging aantal inwoners! Graag een 

verklaring? 
F. v Eersel Weert is een fijne stad om in te wonen met onder andere veel groen 

en goede voorzieningen. Weert functioneert daarnaast als satellietstad 
van Zuidoost-Brabant. Er is een aanvraag gedaan bij gedeputeerde 
staten om extra 10% te mogen bouwen. 

12 Zijn de woningbouwprogramma’s 
afgestemd op de demografische 
ontwikkelingen 

F. v Eersel Ja, we stemmen de planvoorraad af op de behoefte en monitoren de 
prognoses. De resterende groei van het aantal huishoudens op basis 
van E,til 2016 is groter dan in 2013 is geprognosticeerd.  

13 De woningmarkt is overspannen. 
Bouwen we op maat en zo ja hoe 
heeft u de behoefte in kaart gebracht? 

F. v Eersel Ja, de behoefte wordt voortdurend gemonitord, o.a. aan de hand van 
de prognoses die elk jaar verschijnen. Komend jaar wordt de regionale 
Structuurvisie Wonen, Zorg en Woonomgeving geactualiseerd. Ter 
voorbereiding wordt een woningmarktonderzoek uitgevoerd. Daarmee 
wordt nog dit jaar gestart. Verder hebben de portefeuillehouders 
Wonen van Midden-Limburg afgesproken dat er 10% extra mag 
worden gebouwd ter overbrugging. Dit om snel in te kunnen spelen op 
de marktomstandigheden. De gevolgen hiervan worden in de nieuwe 
structuurvisie meegenomen. De nieuwe structuurvisie kan naar 
verwachting in het 4e kwartaal 2018 worden vastgesteld. 

14 Is er overleg met makelaars? F. v Eersel Ja, voortdurend, niet alleen met makelaars maar ook met 
initiatiefnemers (zowel aan de ontwikkelkant (projectontwikkelaars en 
kleinere ontwikkelaars) als corporaties/beleggers.  

 1.3 Cultuurhistorie   
15 Pagina 44: 10 verhoging 

exploitatiebudget museum: is dit voor 
2019 al inclusief het  voorliggend 
raadsvoorstel of moet de voorgestelde 
optie 2 hierin nog verwerkt  worden? 
 
 
 
 
 
 

G. Gabriëls De genoemde € 310.000,-- is exclusief de kapitaalslasten 
voortkomende uit scenario 2 uit het voorliggende raadsvoorstel. De 
kapitaalslasten ad € 137.000,-- zijn verwerkt in de jaarschijf 2019.  
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 1.6 infrastructurele voorzieningen   
16 Stelpost knelpunten 

weginfrastructuur: voor de jaren 2018 
t/m 2021 ontbreken  de geraamde 
investeringsbedragen   

M. van den Heuvel.  In het Uitvoeringsprogramma stelpost kleine verkeersknelpunten zijn 
de onderstaande investeringsbedragen opgenomen: 
2018: € 215.000,-- 
2019: € 205.000,-- 
2020: € 205.000,-- 
2021: € 205.000,-- 
In het uitvoeringsprogramma stelpost knelpunten weginfrastructuur 
o.b.v. de Inventarisatie Knelpunten Ringbanenstelsel 2017 zijn de 
onderstaande investeringsbedragen opgenomen: 
2018: €    905.000,-- 
2019: € 1.300.000,-- 
2020: € 1.150.000,-- 
2021: €    825.000,-- 

17 Gemeentelijk rioleringsplan wat zijn 
de bedragen voor de fases in 2019 en 
2020? 

M. van den Heuvel.  De bedragen voor 2019-2021 kunnen worden toegevoegd in de tabel 
op pagina 56 van de begroting 2018. In het vastgestelde Gemeentelijk 
RioleringsPlan 2017-2021 zijn de volgende bedragen opgenomen: 
2019: € 2.768.000,-- 
2020: € 2.705.000,-- 
2021: € 2.683.000,-- 
Zie ook bij nr. 9. 

 Programma 5 financiën   
18 Pagina 37, lagere rente kosten 2019,  

€ 65.000,-- is wellicht € 650.000,--? 
M. van den Heuvel Zie nr. 1. 

19 Incidentele verkopen vastgoed. Als u 
weet dat er € 800.000,-- 
(Scheijmans)binnenkomt waarom 
neemt u dan maar € 400.000,-- op? 

F. v Eersel Voor het jaar 2018 is eenmalig een extra taakstelling opgenomen van 
€ 400.000,-- inzake verkopen vastgoed. Deze taakstelling komt 
bovenop de reeds eerder geraamde taakstelling (bij de begroting 
2017) van € 300.000,-- voor het jaar 2018 inzake verkopen vastgoed. 
De geraamde taakstelling verkopen vastgoed voor het jaar 2018 komt 
daardoor uit op een bedrag van € 700.000,--.  
De verkoop en de daaruit voortvloeiende boekwinst van een 
bedrijfsperceel aan de Fahrenheitstraat, Kampershoek, voor 
houthandel Scheijmans is bij deze geraamde taakstelling in zijn geheel 
niet meegenomen: aanvankelijk zou de netto boekwinst van 
voornoemde verkoop ad € 817.742,-- worden toegevoegd aan een 
nieuw te vormen bestemmingsreserve Biest ter dekking van 
toekomstige ontwikkelingen aan de Biest. Dit laatste gaat nu niét 
door, via een amendement d.d. 20 september 2017, is door de raad 
besloten dat dit netto - resultaat van € 817.742,-- wordt toegevoegd 
aan de algemene reserve. Dit besluit kwam te laat om nog in de 
begroting mee te kunnen nemen. 
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20 Hogere lasten prioriteiten budget waar 

dekt u die uit? 
M. van den Heuvel De hogere lasten van de prioriteiten zijn verwerkt in de 

meerjarenbegroting 2018-2021. 
21 Mis de kolom met 

afschrijvingstermijnen bij de 
prioriteiten? 

M. van den Heuvel Voor de gehanteerde afschrijvingstermijnen wordt verwezen naar 
bijlage 2. 

22 Overzicht van de externe inhuur? J. Heijmans Tijdens de presentatie van het strategisch personeelsbeleid hebben wij 
u toegelicht hoe de vermindering van de ambtelijke capaciteit en de 
inhuur van externe expertise zich de afgelopen jaren hebben 
ontwikkeld. De inhuur is in omvang sterk toegenomen. Het beeld van 
2017 wijkt daarvan niet af. 

CS € 84.000 

Ruimte € 865.000 

Inwoners € 730.000 

Bedrijfsvoering € 1.201.000 

Sociaal Domein € 2.946.000 

€ 5.826.000 

  
 

23 Solvabiliteitsratio. We bevinden ons in 
een kritieke zone. De afwaardering 
CPvL is nog niet doorgerekend. 
Kunnen we hierdoor onder de 
ondergrens van 30% komen? 

M. van den Heuvel Zie nr. 4. 
We bevinden ons met de ratio van 32,04% in de range 30%/80% die 
als normaal wordt beschouwd. Voor de afwaardering van het CPvL is 
een reserve beschikbaar. Afwaardering zou daarom een verlaging van 
het eigen vermogen én het balanstotaal tot gevolg hebben. Na 
afwaardering zou de ratio binnen de marge blijven. 

24 De aflossingen op opgenomen 
geldleningen nemen af van € 10.9 
mln. in 2018 tot € 1.7 mln. in 2035. 
Zijn er geen nieuwe financieringen 
nodig of kan de gemeente alles uit 
eigen middelen betalen? 

M. van den Heuvel Zie nr.5. 

25 Het eigen vermogen daalt van € 91 
mln. naar € 87 mln. Klopt het als ik 
zeg dat de gemeente meer uitgeeft  
dan u heeft. Of anders gezegd u teert 
in? 

M. van den Heuvel Zie nr. 6. 

26 Wat zijn uitgaven buiten de 
exploitatie? 
 
 
 
 

M. van den Heuvel In principe lopen alle uitgaven via de exploitatie. 
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27 Pagina 45: punten 20 t/m 26: waarom 

worden deze posten niet gewoon ten 
laste  van de exploitatie gebracht. 
(Dat wordt immers ook gedaan met 
verwachte extra eenmalige 
opbrengsten grondverkoop 
Scheijmans)? 

M. van den Heuvel In navolging van de besluitvorming bij de Kadernota 2018 zijn de 
betreffende posten ten laste van de Algemene Reserve gebracht. Als 
deze posten ten laste van de exploitatie gebracht worden ontstaat er 
een nadelige beïnvloeding van de begrotingssaldi 2018-2021. De 
structurele ruimte binnen de begroting 2018 is na correctie van 
incidentele lasten en baten € 198.130,-- (zie ook overzicht 
“Incidentele lasten en baten 2018-2021” bladzijde 153) Gelet op het 
eenmalige karakter van de posten is ervoor gekozen om deze ten 
laste van de reserve te brengen. De algemene reserve is toereikend 
om deze eenmalige lasten op te vangen. 

28 Pag: 93: bestuursdwang 
Moeselpeelweg. Kunt u uitleggen wat 
u hier bedoelt?   
Wat zijn de exacte kosten? 

M. van den Heuvel Op bladzijde 93 wordt een verklaring gegeven van de verschillen in de 
lasten en baten ten opzichte van de begroting 2017. Doordat er bij de 
1e tussenrapportage 2017 rekening is gehouden met de eenmalige 
kosten (en baten) van het verwijderen van de milieugevaarlijke 
stoffen op het perceel van € 400.000,-- is dit onderwerp specifiek 
benoemd. Op dit moment bedragen de kosten  
± € 395.000,--.  
Het saneringstraject is nog niet volledig afgerond. 

29 Pagina 93 VRLN: hoe worden deze 
kosten in de toekomst beheersbaar  
gehouden? 

J Heijmans We zullen de wensen en uitgaven van de Veiligheidsregio steeds 
kritisch blijven volgen. 2017 is het eerste jaar voor de invoering van 
de harmonisatie van de gemeentelijke bijdrage-systematiek voor de 
programma’s veiligheid, brandweer 
(kazernes) en gezondheid. Hiervoor is een ingroei-regeling      van 4 
jaar afgesproken. 2017 is ook het eerste jaar waarin                de 
lasten van de brandweerkazernes integraal onderdeel uitmaken van 
de begroting van de Veiligheidsregio.                                             
De verschuiving van lasten van individuele gemeenten naar collectieve 
lasten van de Veiligheidsregio is daarmee een feit. 
Op basis van de programma- en productenoverzichten dat er voor de 
gezondheid al is en dat er voor het onderdeel veiligheid (brandweer en 
crisisbeheersing) in wording is, krijgen we als opdrachtgever, 
financierder en klant van de Veiligheidsregio een beter instrument op 
gerichtere financiële sturing. Bovendien krijgen we meer keuzevrijheid 
m.b.t. de afname van producten van de Veiligheidsregio Limburg-
Noord. 

30 Pagina 115: Bij de berekening van het 
weerstandsvermogen worden 2  
bestemmingsreserves meegenomen in 
de berekening. Waarom alleen deze 2 
bestemmingsreserves? 
 

M. van den Heuvel Zie nr. 3. 
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31 Pag 55 afschrijvingstermijn bij 

vervangingsinvestering en 
investeringsbedrag bij punt 1 en 2. 

M. van den Heuvel Voor de gehanteerde afschrijvingstermijnen wordt verwezen naar 
bijlage 4. Zie ook nr. 2 en 8. 

 Vragen VVD 9 oktober.   
32 p. 12 Reserve onderwijshuisvesting 

resp. investeringsprogramma 
- nadere toelichting? 

G. Gabriëls Op de onderwijshuisvesting genoemd in de samenvatting wordt 
inhoudelijk terug gekomen in een Raadsinformatiebrief. (B&W 10 
oktober 2017: verzonden naar de raad 13 oktober 2017) 

33 p. 31 Weert in Beeld 
- is dit de vorige keer geëvalueerd? 
- voldeed het aan de verwachtingen? 
- zo nee, wat wordt er in 2018 anders 
gedaan? 

 Het is niet geëvalueerd, maar de reacties waren dermate positief dat 
er wordt gewerkt aan een nieuw overdrachtsdocument voor de 
komende  coalitieonderhandelingen. 

34 p. 37 Diverse bijstellingen exploitatie 
- specificatie bedragen? 

M. van den Heuvel In de tabel zijn de belangrijkste afwijkingen specifiek benoemd. De 
overige diverse bijstellingen betreft een veelheid aan kleinere 
bedragen zowel voor- als nadelig. Voor het overzicht hebben we ons 
beperkt tot de hoofdlijnen mede doordat het opzetten van 
detailinformatie arbeidsintensief is. 

35 p. 38 Realisatie taakstelling personele 
kosten m.b.t. het traject WinD 
- nadere toelichting? 

J. Heijmans In de meerjarenbegroting 2020/2021 wordt het saldo gepresenteerd 
als de door de raad verwoorde taakstelling op de personele kosten in 
het kader van het WinD traject volledig zal worden gerealiseerd.  

36 p. 38 Budget prioriteiten 
- wat is de functie (nog) van het 
opnemen van een budget? 

M. van den Heuvel Het budget is benoemd in de begroting om , in combinatie met het 
overzicht prioriteiten vanaf bladzijde 43, inzicht te bieden in de 
financiële gevolgen van accordering van alle voorgestelde prioriteiten. 

37 p. 39 ‘Tegenover een stijging van de 
woonlasten staat een daling in de 
eigen bijdrage voor de WMO’ 
- wat is de relatie tussen woonlasten 
en WMO? 
- waarom is deze opmerking hier 
opgenomen? 

M. van den Heuvel Er is geen relatie tussen woonlasten en WMO. De opmerking is 
gemaakt om te laten zien dat vanuit de diverse beleidsterreinen er 
oog is voor de lasten van burgers. Daar waar er binnen 
beleidsterreinen het mogelijk is om de burgers die gebruik moeten 
maken van regelingen te ontzien, zal dit niet nagelaten worden.  

38 p. 41 Lagere lasten bijstand als gevolg 
van daling aantal cliënten 
- aantal uitkeringsgerechtigden per 
aug-2017 is 1005 
- daling lasten € 400k gaat uit van een 
daling van het aantal 
uitkeringsgerechtigden 
met hoeveel? 
- is dit ambitie of realiteit? 
 
 

M. van den Heuvel In de begroting gaan we minimaal uit van een bestendiging van het 
huidig aantal uitkeringen wat ten opzichte van de begroting 2017 € 
400.000,-- aan lagere lasten impliceert (daling aantal 
uitkeringsgerechtigden met 32).  
Het is dus nu realiteit en de ambitie is om dit vast te houden en inzet 
op een nog verdere daling. 
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39 p. 45 ‘De vet gedrukte prioriteiten 

worden in een afzonderlijk voorstel 
aan de raad voorgelegd’ 
- waarom is prioriteit 6 Strategisch 
personeelsbeleid niet vetgedrukt? 
- waarom is prioriteit 18 Toezicht en 
handhaving niet vetgedrukt? Wat 
wordt de inhoud van dit voorstel? Hoe 
past het binnen het bestaande beleid? 
- waarom is prioriteit 7 Platteland in 
ontwikkeling niet vet gedrukt? 
Wanneer worden de lasten voor 2019 
en verder duidelijk? 

M. van den Heuvel 
J. Heijmans 
G. Gabriëls 

In de begroting 2018 zijn de prioriteiten vetgedrukt waarover in elk 
geval een afzonderlijk raadsvoorstel zal worden voorgelegd. Als uw 
raad aangeeft ook over andere onderwerpen via een raadsvoorstel 
geïnformeerd te willen worden, zal dit ook zo in procedure gebracht 
worden. 
Prioriteit 6 : er is al eerder toegezegd hiermee afzonderlijk naar de 
raad te komen.  
In bijlage 2 is op grond van de opmerking bij nr. 69 prioriteit 6  ook 
vetgedrukt. 
Prioriteit 18: betreft uitvoering van al door de raad aanvaarde motie 
(IIIM3) bij de Kadernota 2018. 
Prioriteit 7; betreft uitvoeringsbudget en geen investering. 

40 p. 49 Exploitatiebudget Museum 
- renovatie zal (naar verwachting) 
plaatsvinden in 2018/2019 
- opening nieuwe museum per 
wanneer? 
- besteding extra exploitatiebudget in 
2018 en (gedeelte van) 2019 (tot 
moment van 
opening)? 

G. Gabriëls De opening staat (onder voorbehoud) gepland in het najaar van 2018. 
(Zie bijlage 5 exploitatiebudget museum). 
 

41 p. 50 Bijdrage Parkmanagement 
- wordt gekoppeld aan het aantal 
opgerichte BIZ'en. Waarom dit beleid? 
Is dit bij 
Centrummanagement ook gebeurd? 

F. v Eersel De koppeling met het aantal opgerichte BIZ-en vindt plaats: 
• Vanuit het principe dat de gemeente tegenover elke euro die 

de ondernemers investeren vanuit de BIZ-en in de 
apparaatskosten ook een euro wil inbrengen. Door de stichting 
Parkmanagement is aangegeven dat dit circa 15% van de 
totale begroting is, ofwel circa € 50.000,-; 

• Omdat het aantal te besteden uren en dus de kosten hoger 
worden naar gelang het aantal BIZ-en toeneemt; 

• Om een prikkel in te bouwen. 
 
In de binnenstad / voor het Centrummanagement is dit in 
omgekeerde volgorde gebeurd. Hier was de gemeente aanvankelijk de 
financier, later is daar het principe ingevoerd dat tegenover de 
gemeentelijke investering een investering van de ondernemers moet 
staan. Hierdoor kon een kwaliteitsslag worden gemaakt. 
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42 p. 50 Verbeteren van trottoirs 

- welke trottoirs? 
- waarom is een inhaalslag nodig? 
- waarom is hier onvoldoende regulier 
budget voor? 
- wat is het reguliere 
onderhoudsbudget? 

M. van den Heuvel.  - De beslissing over welke trottoirs aangepakt worden, wordt 
genomen op basis van de CROW-inspecties en actuele schouwen van 
de verhardingen. 
- Vooral in de “oudere wijken” (jaren 50/60) zijn er extra 
investeringen nodig om schades te herstellen. 
- Door de toename in schadebeelden vanwege ouderdom is er extra 
budget nodig om de herstelmaatregelen uit te voeren. 
- Voor onderhoud aan trottoirs/bestratingen is structureel  
€ 250.000,-- per jaar beschikbaar. Conform amendement IA13 is er  
€ 110.000,-- in 2017 en 2018 extra beschikbaar voor de aanpak van 
wortelopdruk. 

43 p. 50 Stadspark 
- bij het inrichten van het stadspark 
komt ook nog de afwaardering. 
Waarom is die 
nergens benoemd? 

F. v Eersel Aanvankelijk zou de netto boekwinst van de verkoop van een 
bedrijfskavel aan de Fahrenheitstraat ad € 817.742,-- worden 
toegevoegd aan een nieuw te vormen bestemmingsreserve Biest ter 
dekking van toekomstige ontwikkelingen aan de Biest. Dit laatste gaat 
nu niet door, via een amendement d.d. 20 september 2017, is door de 
raad besloten dat dit netto - resultaat van € 817.742,-- wordt 
toegevoegd aan de algemene reserve. Dit besluit kwam te laat om 
nog in de begroting mee te kunnen nemen. De dekking van de 
afwaardering zal via een nog aan te bieden raadsvoorstel aan uw raad 
voorgelegd worden. 

44 p. 56 Vervanging kunststof 
grasmatten hockey veld 1 en 2 
- om wat voor velden gaat het? 
- zijn deze velden duurzaam en 
toekomstbestending? 
- wat is de investering en de jaarlast 
ingeval van vervanging door twee 
watervelden? 
- wat zijn de onderhoudskosten p/jaar 
voor een waterveld in vergelijking met 
een semi-waterveld? 

F. v Eersel Het betreft de hockeyvelden sportpark Sint Theunis. Het  
 hoofdveld wordt omgebouwd naar een waterveld. Voor veld     
 2, het semi waterveld, wordt de kunststof grasmat   
 vervangen. 
-De velden zijn in zekere zin duurzaam en toekomstbestendig.  
-De kosten om het 2e veld om te bouwen naar een waterveld  
bedragen € 436.000,--. Daar komen nog uitvoeringskosten bij.  Dat 
betekent dat er € 300.000,-- (afschrijving 15 jaar, rente 1,25% last € 
23.750.--) extra geïnvesteerd moet  worden ten opzichte van een ver-
vanging van de toplaag op veld 2.  
-Voor wat betreft de onderhoudskosten komt het erop neer  
 dat het gekozen type veld (waterveld i.c. semi-waterveld) en  het 
type vezel (fibrillerend of monofilament) bepalend is voor het te 
plegen onderhoud, voor zowel het reguliere als het  specialistische 
onderhoud. Daarnaast is het belangrijk om tijdig maatregelen te 
nemen opdat een mogelijk probleem  (o.a. alg en mos) beheerst kan 
worden. Hoe hoog de onderhoudskosten zijn / worden is derhalve 
moeilijk aan te  geven. 
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45 p. 87 € 700.000,-- geraamde 

vastgoed opbrengsten 
- toelichting? 

F. v Eersel Zie nr. 19. 

46 p. 91 Punt Welzijn 
- kan de bezuiniging niet realiseren 
omdat het dan de taken niet kan 
uitvoeren. 
Hebben we al eens kritisch naar de 
taken gekeken? Passen alle taken die 
ze uitvoeren binnen de doelstellingen 
die wij willen bereiken als gemeente? 

P.Sterk Ja, bij het opstellen van de notitie Kiezen met Visie: Punt Welzijn (d.d. 
13-10-2015) hebben gemeente en Punt Welzijn gezamenlijk kritisch 
gekeken naar de opdracht en de activiteiten die Punt Welzijn voor de 
gemeente uitvoert.  
We hebben als gemeente in genoemde notitie nadrukkelijk gekozen 
om niet te bezuinigen op: 
• Vluchtelingenwerk: wettelijke taak statushouders zal de komende 
jaren naar verwachting niet dalen 
• Servicepunt Vrijwilligers (Goedbezigweert.nu): in 2013/2014 fors 
geïnvesteerd in omvorming, wettelijke taak en van groot belang voor 
de transformatie 
• Mantelzorg en maatjesprojecten: wettelijke taak en van groot belang 
voor de transformatie  
Bij de overige taken is gekeken naar “wat kan anders georganiseerd 
worden” (overdracht aan andere partijen of aan vrijwilligers), hetgeen 
geleid heeft tot minder personeel. Daarnaast is bezuinigd op de 
overhead, huisvesting van activiteiten (bijvoorbeeld De Roos). De 
bezuiniging op Punt Welzijn is ingezet om de organisatie om te 
vormen tot een meer eigentijdse, afgeslankte en toekomstbestendige 
organisatie, die een plek heeft in het nieuwe zorg- en welzijnsstelsel. 
Onder druk van de taakstelling heeft Punt Welzijn zich de afgelopen 
tijd ontwikkeld in de gewenste richting. 

47 p. 105 Reinigingsrecht 
- BTW afdracht over reinigingsrecht. 
Gesteld wordt dat de btw verhoging 
niet leidt tot lastenverzwaring voor 
bedrijven vanwege BTW aftrekrecht 
- Er zullen ook niet-BTW plichtige 
lichamen of lichamen met een beperkt 
Btw aftrekrecht zijn die bedrijfsafval 
aanbieden, denk aan zorginstellingen, 
onderwijsinstellingen, etc. Deze 
hebben geen of een beperkt Btw-
aftrekrecht 
- Hoeveel van deze instellingen 
betalen in Weert reinigingsrecht? 
- Wat is de gemiddelde lasten-
verzwaring voor deze instellingen? 

M. van den Heuvel In de gemeente Weert worden aan 480 bedrijven/instellingen een 
aanslag reinigingsrecht opgelegd waarbij op basis van de wettelijke 
verplichting BTW in rekening wordt gebracht. Een specificatie van het 
aantal aanslagen dat wordt opgelegd aan niet Btw-plichtige lichamen 
of lichamen met een beperkt BTW aftrekrecht is niet voorhanden. 
De lastenverzwaring voor deze groep bedraagt voor 1 duobak € 66,60 
en voor iedere extra duobak € 43,68 per jaar. 
Bedrijven/instellingen kunnen  ervoor kiezen rechtstreeks met 
afvalverwerkende bedrijven een contract af te sluiten. 
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48 p. 106 Precariobelasting 

- wat is er gedaan na de motie 
hierover? Staat er een mogelijke 
wijziging van het 
beleid op het programma? 

F. v Eersel Een betreffende Raadsbrief is in voorbereiding. 

49 p. 114 Benodigde 
weerstandsvermogen € 23.8 mln. 
p. 116 Benodigde 
weerstandsvermogen € 21.0  mln. -> 
moet zijn € 23.8 mln. 

M. van den Heuvel Constatering is correct. Weerstandsvermogen komt na deze correctie 
op 1,34  en is daarmee voldoende. 

50 p. 117 Solvabiliteitsrisico (tabel) -> 
moet zijn Solvabiliteitsratio 

M. van den Heuvel Opmerking is correct. 

51 p. 137 Aandelen Enexis Holding NV 
- wat is het beleid van de gemeente 
Weert voor het houden van aandelen 
in private bedrijven? 

M. van den Heuvel Het Treasurystatuut (en de wet Fido) zijn duidelijk over het bezitten 
van aandelen: 
 
Artikel 5. Koersrisicobeheer 
1. De gemeente beperkt de koersrisico’s op uitzettingen uit 
hoofde van treasury, door daarbij uitsluitend de volgende producten te 
hanteren: rekening courant, spaarrekening, daggeld, deposito’s, 
onderhandse leningen, obligaties, medium term notes (MTN) en 
garantieproducten,  waarbij de hoofdsom is gegarandeerd. 
 
Bij aandelen is de hoofdsom niet gegarandeerd. Dus feitelijk mag een 
gemeente niet beleggen in aandelen van commerciële bedrijven. 
Echter, vanuit publiek belang, waar netwerkbeheer onder geschaard 
kan worden is het aandelenbezit gerechtvaardigd. Enexis is niet 
beursgenoteerd en het leidingnetwerk wordt als strategisch ervaren.  

52 p. 123 Meerjaren onderhouds- en 
vervangingsplan zaal- en 
veldsportaccomodaties 
- wanneer wordt dit plan 
geactualiseerd? 
- bijstelling jaarlijkse storting via 
begrotingswijziging? 

F. v Eersel Een nieuw meerjarenonderhouds- en vervangingsplan voor zaal- en 
veldsportaccommodaties wordt in het 1e kwartaal 2018 opgemaakt. 
De hieruit voortvloeiende financiële gevolgen / mutaties worden via de 
daartoe geëigende P&C instrumenten verwerkt in het begrotingsjaar 
2018 en volgende jaren. 

53 p. 141 Vennootschapsbelasting 
- twee situaties denkbaar; wel VpB 
plicht of geen VpB plicht voor 
grondbedrijf? 
- kwalificatie als overig risico? 
- kwantificatie voor de jaren vanaf 
2018? 

M. van den Heuvel Het is nog niet duidelijk of de grondexploitatie buiten de 
Vennootschapsbelasting kan blijven. Omdat er ook nog geen 
duidelijkheid is over de fiscale waardering van de grondexploitatie kan 
het risico niet gekwantificeerd worden. Zodra dit gekwantificeerd kan 
worden, kan beoordeeld worden welke gevolgen er zijn voor het 
weerstandsvermogen. 
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Nr Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
 Vragen D66 10 oktober   
54 Waarom gaat de afvalstoffenheffing 

met 4,5% omhoog? Welke kosten 
veroorzaken deze stijging? 

M. van den Heuvel De stijging heeft 3 oorzaken : 
• De overeenkomst voor verwerking afvalstromen stond onder 

druk door de in beweging zijnde afval markt. Diverse 
verwerkers wilden een optionele verlenging van de 
overeenkomst niet meer continueren voor de afgesproken 
verwerkingstarieven. Dit heeft ertoe geleid dat er in 2016 een 
nieuwe aanbesteding gehouden moest worden voor de 
verwerking van alle afvalstromen van de milieustraat. De 
afwijkende verwerkingstarieven zijn in de begroting 2017 niet 
meegenomen omdat de daadwerkelijke gunning pas heeft 
plaatsgevonden in december 2016.  

• In het jaar 2018 worden voor het eerst de administratieve 
kosten van BSGW toegerekend aan producten en zijn dan ook 
opgenomen in de afvalstoffenheffing. 

• Tevens is de inflatiecorrectie toegepast wat tot een aandeel in 
de verhoging leidt. 

55 Wordt het kwijtscheldingsbeleid 
betreffende de afvalstoffenheffing 
verrekend in de tarieven? 

M. van den Heuvel Ja, de inkomsten die door het verlenen van de kwijtschelding voor de 
aanslag afvalstoffenheffing worden gederfd worden omgeslagen over 
de burgers die wel afvalstoffenheffing betalen. 

56 Betekent het kwijtscheldingsbeleid van 
de afvalstoffenheffing dat de inwoners 
die daarvan geen gebruik maken meer 
moeten betalen? 

M. van den Heuvel Ja, dit is juist. Zie ook de beantwoording van vraag 55. 

57 Is het wettelijk verplicht om 
kwijtscheldingsbeleid aangaande de 
afvalstoffenheffing te hebben? 

M. van den Heuvel Neen, dit is geen verplichting. De gemeente Weert heeft er voor 
gekozen om een kwijtscheldingsbeleid te hanteren. In elke 
verordening is een artikel opgenomen dat regelt of kwijtschelding al 
dan niet mogelijk is. Kwijtschelding is in de gemeente Weert mogelijk 
voor de onroerendezaakbelastingen, de afvalstoffenheffing, de 
rioolheffing en de hondenbelasting. 

58 Zelfde vraag als hierboven, maar dan 
of het wettelijk is toegestaan. 

M. van den Heuvel Ja, dit is toegestaan onder strikte voorwaarden. De gemeente heeft de 
mogelijkheid om opgelegde aanslagen kwijt te schelden indien een 
belastingplichtige niet in staat is een aanslag geheel of gedeeltelijk te 
betalen. In de Gemeentewet en de Invorderingswet 1990 is het 
juridisch kader voor de kwijtschelding van gemeentelijke belastingen 
opgenomen.  
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Nr Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
 Vragen/opmerkingen 

auditcommissie 10 oktober 
  

59 Op bladzijde 115 bij het onderdeel 
onbenutte belastingcapaciteit zou ter 
informatie wel de meest recente WOZ 
waarden vermeld kunnen worden.  

M. van den Heuvel De WOZ waarde 2017 is € 7.036.337.700,-- volgens CBS opgave 
voorlopige belastingcapaciteit 2017 d.d. 30-06-2017. Bij de begroting 
2019 zal de waarde voor 2018 vermeld worden. 

60 Bij de paragraaf weerstandsvermogen 
ook de Risse betrekken. 

M. van den Heuvel Bij de eerstvolgende actualisatie van de paragraaf 
weerstandsvermogen (jaarstukken 2017) zal dit in de beoordeling 
betrokken worden. 
Omdat de Risse nog voldoende eigen weerstandsvermogen heeft, is er 
nu geen sprake van een risico. 

61 Bij het onderdeel “samenvatting 
”vanaf blz. 6 ook essentie weergeven 
i.p.v. een beschrijving van de inhoud 
van de diverse hoofdstukken. 

M. van den Heuvel Opmerking wordt meegenomen bij de begroting 2019. 

62 De relatie tussen “trends en 
ontwikkelingen “en het jaarplan kan 
beter benoemd worden. 

M. van den Heuvel Opmerking wordt meegenomen bij de begroting 2019. 

63 Naar aanleiding van de nadere uitleg 
“Rentenotitie”: overzicht langlopende 
geldleningen verstrekken. 

M. van den Heuvel Zie bijlage 3, overzicht langlopende geldleningen. 

 Vragen commissie 
Bedrijfsvoering/Inwoners 10 

oktober 

  

64 Is de hogere bijdrage ICT 
samenwerking van € 112.000,-- in de 
begroting 2018 verwerkt ? 

J. Heijmans Ja, is verwerkt in de begroting 2018 e.v.. Zie ook B&W besluit van 4 
juli 2017 (DJ-5169).   

65 De kosten van de personele 
knelpunten zijn bij programma 5 niet 
verder toegelicht. Welke knelpunten 
betreft het ? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

J. Heijmans De knelpunten hebben voornamelijk betrekking op: interne Controle, 
HRM, Inkoop & Aanbesteding, Communicatie (zowel in- als extern).   
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66 Bij de behandeling van de begroting 

2017 is de motie V.M.3 met 
betrekking tot de grondslag 
toeristenbelasting aangenomen. Wat 
is hiervan de stand van zaken ? 

F. v. Eersel Huidige heffingswijze 
De toeristenbelasting in de gemeente Weert wordt geheven in de 
vorm van een tarief per persoon per overnachting. Er is een 
afzonderlijk tarief voor hotelovernachtingen en overnachtingen in 
overige accommodaties. Om het aantal overnachtingen en de aanslag 
toeristenbelasting te kunnen vaststellen dient de ondernemer een 
overnachtingsregister bij houden.  
Heffing over omzet 
Het is ook toegestaan om een percentage toeristenbelasting te heffen 
over de omzet (overnachtingsprijs) van de ondernemer die 
gelegenheid tot verblijf biedt. Dit percentage mag alleen berekend 
worden over de netto omzet van de overnachting, dus exclusief 
ontbijt, lunch en andere omzetbestanddelen.  
Voordeel is dat de ondernemer geen overnachtingsregister bij hoeft te 
houden. Er zijn echter ook nadelen.  
Weert kent een zeer gevarieerd pallet aan toeristische accommodaties 
zoals hotels, campings, vakantieparken, pensions en Bed & Breakfast. 
Accommodaties hanteren verschillende  overnachtingsprijzen (€ 4,80 - 
€ 90,00). Bij een percentage van de omzet ontstaan derhalve zeer 
grote verschillen in de “tarieven” toeristenbelasting. 
Doordat de ondernemers niet het aantal overnachtingen bij hoeven te 
houden maar de netto omzet per overnachting moeten berekenen 
neemt de administratieve lastendruk bij de ondernemers toe.  
Ook controles en handhaving door de BsGW worden hierdoor 
intensiever (boekencontrole), waarmee de kosten van de uitvoering 
van de toeristenbelasting stijgen. 
Dit is reden waarom, op een enkele gemeente na, gemeenten een 
tarief per persoon per overnachting hanteren. 

67 Waarom is een stijging tarief 
afvalstoffenheffing met 4,5% 
noodzakelijk? 

M. van den Heuvel Zie nr. 54. 

68 Hoe moet de opmerking van daling 
eigen bijdrage WMO irt woonlasten 
opgevat worden. 

M. van den Heuvel Zie nr. 37. 

69 Met betrekking tot de vetgedrukte 
prioriteiten is prioriteit 6 niet 
vetgedrukt en worden er in de 
toelichtende teksten voorstellen 
aangekondigd over prioriteiten die in 
het overzicht ook niet vetgedrukt 
staan.  

M. van den Heuvel Zie nr. 39. 
Voorstellen zijn aangekondigd voor :  
6 Strategisch personeelsbeleid 
In bijlage 2  (overzicht prioriteiten) is deze vetgedrukt.  
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70 Overzicht fte per 1-1-2017 en  1-1-

2018 en welke uitbreiding wordt 
voorgesteld ten laste van 
knelpuntenbudget ? 

J. Heijmans Op 1 jan. 2017 was de fte omvang in de sectoren / afdelingen 341,13 
fte. Op 1 jan. 2018 is hiervoor 355,18 fte begroot. De uitbreiding 
a.g.v. personele knelpunten (zie vraag 65) is niet in deze 355,18 fte 
meegenomen. Het fte verschil tussen 1 jan 2017 en 1 jan 2018 is 
vooral een gevolg van het omzetten van inhuur voor 3D taken in 
reguliere aanstellingen (hetgeen kosten reducerend is). 
In de begroting is voor de uitbreiding a.g.v. personele knelpunten wel 
een bedrag opgenomen van € 549.700,-. Hiermee is 8,17 fte 
uitbreiding te realiseren op basis van een gemiddelde loonsom.  
 

 Vragen SP 11 oktober   
71 P39: 2019-2021 prioriteiten planning 

en kostenraming richtinggevend en 
niet door raad vastgesteld? Wat is 
daar de reden van? 

M. van den Heuvel De prioriteiten 2019-2021 zijn richtinggevend omdat er zich in de 
periode tussen de vaststelling van de begroting 2018 en de begroting 
2019 nieuwe projecten of ontwikkelingen kunnen voordoen die nog 
niet zijn opgenomen in het overzicht voor de periode 2019-2021.  

72 
 

P41: De begrotingsomvang  kent een 
daling van 152 mln. naar 143 mln.: 
wat is de verklaring hier voor? 

M. van den Heuvel Daar is geen analyse op uitgevoerd. Er wordt opgemerkt dat dit beeld 
voor de meerjarenbegroting zich altijd voordoet. Zo werd in de 
begroting 2017 voor het jaar 2018 een begrotingsomvang van € 146 
mln. voorzien.  

73 P71-72 bij 3.2.1 erg veel subdoelen: 
waarom? En wat is de hoofdlijn? 

G. Gabriëls 3.2.1 vertegenwoordigt op zichzelf maar één subdoel, namelijk 
‘Iedereen naar school of aan het werk. Uitvoering Regionale 
Ontwikkelingsagenda Jeugd ROJ’.  
Binnen het subdoel worden verschillende initiatieven/activiteiten 
opgepakt, die hieraan bijdragen. 

74 
 

P.87: Hogere lasten stadskermis: in 
2016 € 115.000,-- nadelig 
jaarrekening. In 2e rapportage staat 
het op € 104.000,-- nadelig. In 2016 
is aangegeven dat dit eenmalig was. 
Waarom dan een bijstelling nodig in 
de begroting en welke kosten gaat het 
dan om?  

G. Gabriëls Het betreffen structurele mutaties die in de 2e rapportage incidenteel 
in 2017 zijn verwerkt omdat ze vanaf 2018 structureel zijn verwerkt in 
de (meerjaren)begroting 2018-2021. 
In 2013 is een taakstelling gegeven om de inkomsten te verhogen 
naar € 30.000,-- in het kader van promotie/sponsoring door 
bedrijven. Deze taakstelling blijkt niet meer realiseerbaar. Dit 
betekent dat de begrote opbrengst ad € 30.000,-- met ingang van 
2017 structureel is afgeraamd. 
De raming voor de huur van materieel wordt met ingang van 2017 
structureel met € 17.000,--naar boven bijgesteld. 
Om de veiligheid van de burgers op grote evenementen in de publieke 
ruimte te garanderen is een basis-veiligheidsplan opgesteld voor de 
stadskermis. In verband met het basis-veiligheidsplan wordt voor de 
veiligheidsmaatregelen een budget van € 50.000,-- binnen het 
product stadskermis opgevoerd. In totaliteit bedraagt de nadelige 
bijstelling op dit product € 104.466,--. 
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75 P90: Toelichting hogere 

loonkostensubsidie? Waar kunnen we 
op sturen als raad? 

M. van den Heuvel Loonkostensubsidie is een wettelijk instrument om meer burgers met 
een beperking een kans te geven op een baan. De loonkostensubsidie 
is toegenomen omdat er meer werkgevers mensen uit deze doelgroep 
in dienst nemen. 
Werkgevers kunnen aanspraak maken om een loonkostensubsidie en 
is dus niet stuurbaar in de zin van voorkomen, wel stuurbaar door er 
meer ruchtbaarheid aan te geven.   

 Nagekomen vragen D66 19 

oktober 

  

76 Ivm de begrotingsbehandeling vraagt 
D66  naar notities en berekeningen 
voor kraan en mouttoren zoals deze 
zijn gemaakt door Jongen Meulen 
(project ontwikkelaar) en aan de 
Cultuur commissie zijn gepresenteerd. 

 De presentatie aan de Cultuurcommissie wordt verstrekt. 

77 Kunnen wij achter de kosten (per 
inwoner) komen van de SML? Eind 
2014 is besloten dat dit € 0,61 per 
inwoner per jaar zou zijn 
 (€ 30.000,--). Keyport stond toen op 
€ 0,89 (per inwoner; € 44.000,--). 
Keyport komt inmiddels op € 2,47 per 
inwoner per jaar. Vraag is hoeveel 
SML nu komt? “ 

 De bijdrage over 2017 bedraagt € 29.500,-- . 
De kosten zijn verantwoord product Samenwerking Midden-Limburg 
(310.11.02-6.343.519) 
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Vragen raadsleden en commissie 2e tussenrapportage 2017  

 
 Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
 Vragen BV/I 10 oktober   

1 De vraag waarom de inkomsten uit de 
toeristenbelasting achter blijven bij de 
raming wordt schriftelijk beantwoord. 

F. v. Eersel In eerste instantie wordt de begroting opgesteld op basis van de 
prognose van de BsGW. Uit de prognose van de BsGW is gebleken dat 
zij geen rekening hebben gehouden met de verlaging van het 
campingtarief in 2017 (amendement). Op basis van de bijgestelde 
prognose van de BsGW zal de bijgestelde raming 2017 ook 
geactualiseerd worden.   

2 De vragen met betrekking tot de extra 
personeelskosten  (€ 1,3 miljoen) te 
weten hoe wordt de overschrijding 
betaald?, kan de notitie personele 
knelpunten beschikbaar worden 
gesteld?, kan de commissie de 
besluiten waarmee de bedragen 
beschikbaar zijn gesteld krijgen?, hoe 
is er in de organisatie  financieel naar 
gekeken? worden schriftelijk 
beantwoord vóór de 
begrotingsbehandeling. 

J. Heijmans In juli 2017 zijn op verzoek van het college personele knelpunten in 
beeld gebracht.  
Hieruit bleek dat vanwege langdurig verzuim van enkele 
medewerkers, nog niet ingevulde vacatures, het hoge ambitieniveau, 
de taken die op ons af zijn gekomen en nog komen en het traject 
WinD wat extra werkzaamheden met zich meebrengt, het noodzakelijk 
was om (tijdelijk) extra capaciteit in te huren of in dienst te nemen. 
Op basis van deze in 2017 benoemde knelpunten heeft het college 
ingestemd met de oplossing van deze knelpunten. 
Verwerking van de hiermee gepaard gaande kosten (op basis van een 
prognose)   is uitgevoerd binnen de 2e tussenrapportage. De 
gevraagde verhoging van het personele budget van € 800.000,-- kan 
conform de 2e tussenrapportage binnen de in 2017 eenmalige 
beschikbare ruimte opgevangen worden. Dit is ook van toepassing op 
het gevraagde budget om de personele knelpunten op te lossen. 
Voor de structurele lasten voor oplossing van de personele knelpunten 
is ook in de begroting 2018 aanvullend budget voorzien waarbij ook 
de oplopende kosten als gevolg van inhuur terug worden gebracht. 
(Zie ook beantwoording van de in het kader van de begroting 2018 
gestelde vragen over dit onderwerp). 
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 Omschrijving Portefeuillehouder Antwoord 
Schematisch kan een en ander als volgt weergegeven worden : 
 

juni/juli 2017 : in beeld brengen 

knelpunten 

 

  
 

juli 2017: college akkoord met 

voorgestelde oplossingen 

knelpunten 

 

  
 

Opnemen financiële gevolgen in 

2e tussenrapportage en 

begroting 2018 voor structurele 

kosten. 

 

  
 

Accordering budget door raad 

d.d. 1 november 2017 voor 

zowel 2e tussenrapportage als 

begroting 2018 
 

3 De raming huur materieel bij kermis is 
structureel met € 17.000,-- naar 
boven bijgesteld. Welk materieel 
betreft dit? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

G. Gabriëls Het gaat onder andere om de huur van rijplaten, voorzieningen in 
verband met de verplaatsing van het woonwagenterrein, 
(extra)watervoorzieningen, afvalafvoer, geluidsbegrenzing, etc. 
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4 Bij de turnhal  KMS is bij het krediet 

de plaatsing van de losse inrichting 
niet meegenomen. Nu is er een 
verhoging met € 63.500,--. Waarom is 
deze niet voorgelegd aan raad door 
middel van een raadsvoorstel? 

F. v. Eersel Op basis van het haalbaarheidsonderzoek van de turnaccommodatie 
heeft de gemeenteraad ingestemd met beschikbaar stelling van € 
200.000,-- voor de inrichtingskosten. Daarna is vast komen te staan 
dat nog geen rekening is gehouden met de losse inrichting, alsook het 
onderhoud en evt. vervangen van bestaande inrichting bij de huidige 
locaties. 
Op basis van onderhoudskeuringen is in beeld gebracht welke 
toestellen op korte termijn onderhoud nodig hebben, dan wel per 
direct vervangen dienen te worden. Vooruitlopend op de 
kostencalculatie is hiervoor een raming opgesteld van € 63.500,--. Dit 
bedrag is via de 2e rapportage 2017 toegevoegd aan het eerder 
beschikbaar gestelde krediet en verrekend met de reserve R2152 
meerjarenonderhoud en vervanging sport. Inmiddels zijn de keuringen 
vertaald naar een uitvoeringsprogramma en blijkt dat het niet nodig is 
om een extra mutatie te laten plaatsvinden. 

 Vragen Ruimte 11 oktober   
5 De raming van de opbrengst van de 

toeristenbelasting wordt met   
€ 80.000,-- verlaagd. De 
daadwerkelijke opbrengst was in 2016 
€ 90.000,--lager en in 2018 wordt ook 
een lager bedrag geraamd. Waarom is 
in 2017 een hoger bedrag geraamd? 

F. v. Eersel In eerste instantie wordt de begroting opgesteld op basis van de 
prognose van de BsGW. Uit de prognose van de BsGW is gebleken dat 
zij geen rekening hebben gehouden met de verlaging van het 
campingtarief in 2017 (amendement). Op basis van de bijgestelde 
prognose van de BsGW zal de bijgestelde raming 2017 ook 
geactualiseerd worden. Dit is ook de reden waarom bij de begroting 
2018 uitgegaan is van een lagere raming.  

6 Op pagina 25 wordt het krediet van 
2009 voor de ontwikkeling van de 
Lichtenberg genoemd met een forse 
overschrijding. Wat is de relatie met 
de kredietstellingen die in 2016 en 
2017 hebben plaatsgevonden? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

F. v. Eersel Het betreft een overschrijding op het voorbereidingskrediet Weert-
West. Deze overschrijding is eerder niet meegenomen bij de 
besluitvorming van 29 maart 2017 (RAD-001378). Deze wordt 
meegenomen in de slotwijziging 2017 waarna het krediet wordt 
afgesloten.  
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7 Bij de 1e tussenrapportage 2018 

kritisch kijken naar de in het 
totaaloverzicht van de kredieten 
aangegeven kredieten waarvan 
(nagenoeg) niets is uitgegeven en 
eventueel een heroverwegingsvoorstel 
aan de raad voorleggen:  
Bocholterweg fase 2 (2010;  
€ 262.000,--), gemeentelijk 
rioleringsplan (2012; € 2 miljoen), 
beplating stationstunnel (2013; 
 € 50.000,--), afsluitpalen binnenstad 
(2016), Mastenbroekweg (2016), 
rotonde OnzeLieveVrouwenstraat 
(2016). 
Fietsparkeren (2016). 

M. van den Heuvel De beoordeling en de eventuele heroverweging van de kredieten in 
het algemeen wordt bij de 1e tussenrapportage 2018 uitgevoerd. 

 
 


